

# TECHART

## COPYRIGHT NOTICE & TERMS OF USE

---

### **TECHART Logos and Trademarks.**

The TECHART logo as well as other TECHART trademarks and names such as GTstreet, GTsport, GrandGT, Flyweight, Magnum, Techtronic and others are protected by trademark and copyright law. They are the property of TECHART Automobildesign, Germany. Do not use any files other than the official files provided to you by TECHART Marketing. Do not make any changes to these files. Do not use our trademarks and names for purposes other than those agreed upon.

Please note that TECHART Marketing must review any media or other project that uses our logos or trademarks before publication. Please send us your layout drafts in time.

If you are unsure which files to use for the agreed purpose or if you need any other assistance, please contact TECHART Marketing. Further information can be found in the TECHART partner area at <https://dealers.techart.com>

### **TECHART photos and videos.**

To promote the TECHART brand and its products, TECHART Automobildesign GmbH, Germany, regularly produces high-quality photo and video material. These media are produced by TECHART Marketing or by photographers/videographers commissioned by us. TECHART Automobildesign GmbH owns the exclusive right to use and to further process these media. TECHART Marketing provides these media to TECHART partners in accordance with the respective agreement.

The media provided may not be passed on to third parties. They may not be changed or used for purposes other than those agreed upon. TECHART will take measures to protect intellectual property rights against any unauthorized commercial use that infringes TECHART copyright. If you are unsure whether you are using TECHART media correctly, please contact TECHART Marketing.

Further information can be found in the TECHART partner area at <https://dealers.techart.com>.

# TECHART

## COPYRIGHT NOTICE & TERMS OF USE

---

### **TECHART Logos und Markenzeichen.**

Der TECHART Schriftzug sowie weitere TECHART Markenzeichen und Bezeichnungen wie z.B. GTstreet, GTsport, GrandGT, Flyweight, Magnum, Techtronic und weitere, sind marken- und urheberrechtlich geschützt. Sie sind Eigentum von TECHART Automobildesign, Deutschland. Verwenden Sie keine anderen als die offiziellen Dateien, die Ihnen von TECHART Marketing zur Verfügung gestellt werden. Nehmen Sie keine Änderungen an diesen Dateien vor. Verwenden Sie unsere Markenzeichen und Bezeichnungen nicht für andere als die vereinbarten Zwecke.

Bitte beachten Sie, dass TECHART Marketing jedes Medien- oder sonstige Projekt, in dem unsere Logos oder Markenzeichen verwendet werden, vor Veröffentlichung prüfen muss. Bitte senden Sie uns daher rechtzeitig Ihre Layout-Entwürfe zu.

Falls Sie unsicher sind, welche Dateien Sie für den vereinbarten Zweck verwenden sollen oder falls Sie sonstige Hilfe benötigen, kontaktieren Sie uns bitte. Wir helfen Ihnen gerne weiter.

Weitere Informationen erhalten Sie im TECHART Partnerbereich auf <https://dealers.techart.de>.

### **TECHART Bild- und Videomaterial.**

Zur Bewerbung von Produkten der Marke TECHART lässt die TECHART Automobildesign GmbH, Deutschland, regelmäßig hochwertiges Foto- und Videomaterial herstellen. Diese Medien werden durch TECHART Marketing oder durch von uns beauftragte Foto-/Videografen produziert. Das ausschließliche Nutzungs- und Weiterverarbeitungsrecht dieser Medien liegt bei der TECHART Automobildesign GmbH. TECHART Marketing stellt diese Medien entsprechend der jeweiligen Vereinbarung an TECHART Partner zur Verfügung.

Die bereitgestellten Medien dürfen nicht an Dritte weitergegeben werden. Sie dürfen nicht verändert oder für andere als die vereinbarten Zwecke eingesetzt werden. TECHART wird zum Schutz der geistigen Eigentumsrechte gegen jede unberechtigte kommerzielle Nutzung, die TECHART Urheberrecht verletzt, Maßnahmen ergreifen. Falls Sie unsicher sind, ob Sie TECHART Medien korrekt einsetzen, kontaktieren Sie bitte TECHART Marketing.

Weitere Informationen erhalten Sie im TECHART Partnerbereich auf <https://dealers.techart.de>.

# TECHART

## COPYRIGHT NOTICE & TERMS OF USE

---

### Contact

TECHART Automobildesign GmbH Marketing Director  
Roentgenstrasse 47  
71229 Leonberg  
Germany

I hereby confirm that I have read and understood the  
TECHART copyright notice & terms of use in full. I am  
aware that I may be held legally responsible if I violate  
these terms and conditions.

\_\_\_\_\_

name

\_\_\_\_\_

company

\_\_\_\_\_

role

\_\_\_\_\_

date / place

\_\_\_\_\_

signage

### **RETURN THIS DOCUMENT TO:**

Marcus Fischer

Phone: +49 (0)7152 9339 27

E-Mail: [m.fischer@techart.de](mailto:m.fischer@techart.de)